

Mr. BEVIN (United Kingdom): The incident of Greece is closed.

The PRESIDENT: With regard to the meeting of the Security Council, I should like to announce that the only time I feel would be convenient to meet the requirements of the Secretariat would be if the Council could have its meeting at 5 p.m. tomorrow. Since there are no objections I take it then that that is approved.

The meeting rose at 11.40 p.m.

ELEVENTH MEETING

47. Communiqué

The Security Council held a private meeting on 7 February 1946, at which it considered the procedure to be followed in dealing with the items at present on its agenda and further items proposed for the agenda.

TWELFTH MEETING

Held at Church House, Westminster, London, on Thursday, 7 February 1946, at 5 p.m.

President: Mr. N. J. O. MAKIN (Australia)

Present: The representatives of the following countries: Australia, Brazil, China, Egypt, France, Mexico, Netherlands, Poland, Union of Soviet Socialist Republics, United Kingdom, United States of America.

48. Provisional agenda

1. Adoption of the agenda.
2. Letter from the Head of the Ukrainian SSR delegation to the President of the Security Council dated 21 January 1946.¹
3. Letter from the Head of the Yugoslav delegation to the Executive Secretary (undated).²
4. Letter from the Heads of the Lebanese and Syrian delegations to the Secretary-General, dated 4 February 1946 (document S/5).³
5. Report by the Chairman of the Committee of Experts on the alterations made by the Committee in the provisional rules of procedure of the Security Council (document S/6).⁴

49. Adoption of the agenda

The agenda was adopted.

50. Letter from the Head of the Ukrainian SSR delegation

The PRESIDENT: The second item on the agenda is the letter from the Head of the delegation of the Ukrainian Soviet Socialist Re-

M. BEVIN (Royaume-Uni) (*traduit de l'anglais*): La question grecque est close.

Le PRÉSIDENT (*traduit de l'anglais*): Etant donné les dispositions prises par le Secrétariat, je crois que le seul moment où il serait possible au Conseil de tenir séance, serait demain à 17 heures. Puisqu'il n'y a pas d'opposition, je considère que cette proposition est approuvée.

La séance est levée à 23 h. 40.

ONZIEME SEANCE

47. Communiqué

A la date du 7 février 1946, le Conseil de sécurité a tenu une séance à huis clos, au cours de laquelle il a examiné la procédure à suivre pour traiter des questions qui figurent présentement à son ordre du jour, ainsi que des questions nouvelles dont l'inscription à l'ordre du jour est proposée.

DOUZIEME SEANCE

Tenue à Church House, Westminster, Londres, le jeudi 7 février 1946, à 17 heures.

Président: M. N. J. O. MAKIN (Australie).

Présents: Les représentants des pays suivants: Australie, Brésil, Chine, Egypte, France, Mexique, Pays-Bas, Pologne, Union des Républiques socialistes soviétiques, Royaume-Uni, Etats-Unis d'Amérique.

48. Ordre du jour provisoire

1. Adoption de l'ordre du jour.
2. Lettre du chef de la délégation de la RSS d'Ukraine au Président du Conseil de sécurité, datée du 21 janvier 1946¹.
3. Lettre du chef de la délégation yougoslave au Secrétaire exécutif (sans date)².
4. Lettre des chefs des délégations libanaise et syrienne au Secrétaire général, datée du 4 février 1946 (document S/5)³.
5. Rapport du Président du Comité d'experts du Conseil de sécurité sur les modifications apportées par le Comité au règlement intérieur provisoire du Conseil (document S/6)⁴.

49. Adoption de l'ordre du jour

L'ordre du jour est adopté.

50. Lettre du chef de la délégation de la RSS d'Ukraine

Le PRÉSIDENT (*traduit de l'anglais*): La deuxième question de l'ordre du jour vise la lettre du chef de la délégation de la République

¹ See *Official Records of the Security Council*, First Year, First Series, Supplement No. 1; Annex 4.

² *Ibid.*, Annex 5.

³ *Ibid.*, Annex 9.

⁴ *Ibid.*, Supplement No. 2, Annex 1.

¹ Voir *Procès-verbaux officiels du Conseil de sécurité*, Première Année, Première Série, Supplément No 1, Annexe 4.

² *Ibid.*, Annexe 5.

³ *Ibid.*, Annexe 9.

⁴ *Ibid.*, Supplément No 2, Annexe 1.